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Geacht college, 
 
Met enige verbazing hebben we de brief van Dhr. Bakens gelezen. De ondernemers van Resto Ricus en 
Zien eten en drinken vragen aandacht voor de situatie op de markt. Ze willen gehoor geven aan de diverse 
signalen vanuit de gemeente: meer beleving en activiteiten op de markt. Daarom hebben ze al verschillende 
suggesties gedaan: winterterras, terras met windscherm, uitklapbare parasol, meer ornamenten, meer 
groen, etc. Er worden veel ideeën geopperd, maar er wordt niks uitgevoerd omdat alles is afgewezen. Ze 
zijn teleurgesteld in de gemeente omdat er geen perspectief wordt geboden en er ook geen oplossingen of 
suggesties komen vanuit de gemeente. Daarnaast zien ze andere ondernemers die wel vooruit kunnen. 
Daardoor ontstaat er frustratie omdat ze het gevoel hebben dat er enige willekeur plaatsvindt.  
 
Helder Helmond wil de gemeente oproepen om deze ondernemers duidelijkheid te scheppen over hun 
toekomst. Zodat ze weten waar ze aan toe zijn en verder kunnen. Ze missen nu het perspectief wat juist nu 
extreem nodig is om het hoofd boven water te houden. Kan het college dat toezeggen?  
 
Creëer een gelijk speelveld voor alle ondernemers: niet de een wel en de ander niet. Kan het college dat 
toezeggen? Of kan het college het gevoel van ongelijk speelveld wegnemen met een verklaring?  
 
Met belangstelling ziet Helder Helmond uw reactie tegemoet.  
 
Met vriendelijk groet,  
 
Namens fractie Helder Helmond,  
Martijn Rieter en René van de Westerlo   
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 
De Kop van de Markt is een belangrijk scharnierpunt in het centrum tussen de Veestraat, Markt, Kerkstraat 
en Ameidestraat. Op deze plek komen veel belangen bij elkaar die allemaal een plek moeten krijgen in de 
schaarse openbare ruimte: terrassen, weekmarkt en de kermis. Om meer ruimte te creëren voor alle 
verschillende functies hebben wij enige tijd geleden de kiosk weg gehaald.  
 
Omdat de Kop van de Markt zo’n prominente plek in ons centrum is, willen wij hier kwaliteit toevoegen. 
Horeca (lees: terrassen) krijgt voorrang. De weekmarkt schuift iets naar het noorden op. Om een 
aantrekkelijke verblijfsplek te creëren bekijken wij de mogelijkheden voor (extra) vergroening en het 
toevoegen van een speelelement/ waterelement.   
 
Momenteel zijn wij bezig met het maken van een contourenkaart voor de Kop van de Markt. Dat doen wij in 
overleg met de ondernemers. Deze contourenkaart geeft de kaders en randvoorwaarden waarbinnen 
ondernemers zich kunnen bewegen. Onder andere de winterterrassen worden hierin meegenomen. Een 
gelijk speelveld voor iedereen is uiteraard uitgangspunt, maar tegelijkertijd blijft de Kop van de Markt een 
plek waar veel functies bij elkaar komen. Er zullen dus soms keuzes moeten worden gemaakt. Overigens is 
het binnen de ‘Nadere regels terrassen Helmond 2015’ nu al mogelijk om bijvoorbeeld terrasmeubilair en  
parasols te plaatsen. 
 
Met de ondernemers van Ziens en RestoRicus zijn ambtelijk diverse gesprekken gevoerd over de plannen 
voor de Kop van de Markt. Op 19 maart heeft wethouder De Vries de plannen nog eens bestuurlijk aan hen 
toegelicht. Wij hebben daarbij benadrukt dat wij hechten aan een plan voor de terrassen dat gedragen wordt 
door alle ondernemers aan de Kop van de Markt. Zodra de contourenkaart verder is uitgewerkt gaan de 
ondernemers daar gezamenlijk mee aan de slag. Over de specifieke situatie van de genoemde ondernemers 
hebben wij met hen een aantal praktische afspraken gemaakt.   
 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel                                   H.J. de Ruiter 
Burgemeester                                                                                secretaris 


